 最具性价比的挤出方案——宏远模具

      The utmost balanced price-performance ratio for extrusion--HongYuan Tooling 

宏远挤出科技公司起源于2010年，坐落在中国高端塑料挤出模具基地—铜陵。公司秉承铜陵模具三十余年的技术底蕴，核心技术和服务团队均有近二十年的挤出行业服务经验。公司拥有全套的挤出模具自主知识产权，严格的质量控制体系确保了产品的高起点。产品出口全球二十余个国家和地区，涉足塑料门窗、木塑发泡、建筑模板、河道板桩、家用电器、轨道交通等多个领域。为用户提供最具性价比的挤出系统解决方案是我们的永恒目标！

Hongyuan Extrusion Technology Company is originated since 2010, which is located in China high level PVC extrusion tooling production base----Tongling. The company relies on the extrusion experience accumulated for more than 30 years, and all of our technical team members and after service team members have more than twenty years experience in the extrusion filed. Our company holds all intelligent properties for extrusion tooling; Strict quality controlling safeguards high quality. Our products have been exported to more than twenty countries, covering PVC window &door industry, WPC foaming filed, building industry, river fence, house electric utensils, railway transportation industry. We are always working for the best solution for customers.

制造装备——高起点 高质量Manufacture Equipment---high standard, high quality

确保零件的制造精度和装配的零误差，严谨的制造工艺和质量控制，保证了模具的高质量。线切割慢走丝工艺的普及使用，保证了模具的切割精度达到um级别，加工中心的普及告别了人工操作带来的误差。先进的装备保证了宏远挤出模具的制造精度

Guarantees the production precision and zero tolerance of assembly, strict manufacture technic & quality controlling ensures our tooling quality. With the popularized application of slow wire cutting technic, the cutting precision has been enhanced to um level; with the popularized using of machining center, we avoid all handmade mistake. Sophisticated manufacture equipment guarantees the high quality of Hongyuan toolings.

模头系统——分析 平衡Diehead System---analysis for balance 

多样性的模头结构满足客户的不同需求

      模拟分析，保证口模压力、速度、温度等平衡下的稳定挤出

      模芯和支架板的整体结构，高精度的定位件确保复位精度

      全钢密封水箱，降低损耗，提高冷却效果；标准化降低了采购成本和频繁装卸

 Diversified die head structure meets the different requirements from different customers.

      Through simulating analysis, guarantees the reasonable pressure, speed and temperature in the die.

      Whole spider plate structure,precision location system guarantees the assembly precision

      Whole stainless steel water tank, decrease the consumption of water and power and increase the cooling effect. The standard part of the tank decrease the purchasing cost and save cost of assembly.

定型系统——高效 稳定Calibration System---- high efficiency&stability

分段式收缩尺寸设计匹配高速挤出

优化的水路和气路排布保证高速挤出时功能尺寸的稳定

提高型材表面光亮度，及时吸收析出物，延长连续生产时间

快速开启和人性化细节设计，我们一直在改变

Variable shrinkage ratio designed in different zones, just for high speed extrusion.

  Optimized design for water and vacuum system guarantees the stability of function grooves in high speed extrusion.

   Improve profile surface smoothness, clear out impurities in time and extend the production time.

   Quick and easy open design on the calibrators; we always take care for customers through improving ourselves.

挤出材料的多样性 Extrusion for different raw materials 
可以提供共挤、压花、内衬金属、木塑类、发泡等各类模具

       包括PVC/PE/PP等各类挤出基材

       实现客户的挤出世界的多样性，为客户的各种创新插上理想的翅膀

        We can develop coextrusion, embossing, coex with steel, WPC,foaming profile tooling

        We provide customers with more choices of selection, just to provide the wings of the dream on the innovation road. 
应用领域的广泛性 Applied in wide range of industry 
多样的技术型材  广泛应用于轨交、电器、建筑、水利、装饰等各领域，实现了国家新材料的更新换代，也为节能减排贡献了自已的力量。

Diversified tehnical profiles, are widely applied in the rail transport project, house electric utensils,building industry, water conservancy, decoration and so on, so that we renewed with new material in such filed, and we contributed with our advantage to the Energy Saving and Emission Reduction. 

      全球化的市场 Global market

   公司的销售团队已成功进入全球20多个国家，用户遍及五大洲，全球化的市场运营保证了企业的全球化视野。 

   Our tools have been exported to more than 20 countries, covering 5 continents. Globalized market ensures us with global perspective. 
